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        Protokół Nr 38 

z XXXVIII sesji Rady Gminy Miasteczko Kraje ńskie 

w dniu 26 maja 2010r. 

XXXVIII sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.11.00 w sali 

Domu kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  D. Pawlak otworzyła 

posiedzenie i powitała wszystkich zebranych. W sesji wzięło udział 13 radnych, (radni 

Drzymała i Ryczek - nieobecni). Przewodnicząca stwierdziła, że wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi  to quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji - listy obecności radnych oraz gości w załączeniu. Wśród gości 

znalazł się przedstawiciel Starostwa w Pile B. Mikita.  

Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  
28 kwietnia 2010 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i oczyszczalnią 

ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2009-2016, zatwierdzonego uchwałą Nr 
XXXIII/163/2009 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w roku 2010 kredytu długoterminowego na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki krótkoterminowej w Banku 

Gospodarstwa Krajowego w Warszawie Oddział w Pile na zapewnienie płynności 
operacji „Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Brzostowie”. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
12. Sprawy różne, wolne wnioski. 
13. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 
14. Zakończenie. 

W sprawie porządku obrad głos zabrała skarbnik Gminy Eugenia Jendrzejek. 
Zaproponowała zmianę brzmienia tytułu uchwały w pkt. 10 na: Podjęcie uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 
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Głosowanie za zmianą w porządku obrad: 13 głosów „za”, na 13 obecnych radnych. 

Porządek obrad po zmianach wyglądał następująco: 

1.  Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  
28 kwietnia 2010 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i oczyszczalnią 

ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2009-2016, zatwierdzonego uchwałą Nr 
XXXIII/163/2009 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w roku 2010 kredytu długoterminowego na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa na 

wyprzedzające finansowanie w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 
lata 2007-2013. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
12. Sprawy różne, wolne wnioski. 
13. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 
14. Zakończenie. 

 

Ad.2. 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 28 
kwietnia 2010 roku. Radna Świadek  powiedziała, że z  protokołem się zapoznała i prosi 
o przyjęcie go bez czytania.  
 

Głosowanie: 13 głosów „za” na 13 obecnych radnych 

Ad.3. 

Radny Klesa - powiedział, że jedna strona przepustu przy ul. Szkolnej do Słonecznej jest 

naprawiona, a druga jeszcze nie. 

Radna Pawlak – jak się wygląda sprzedaż wody do sąsiednich gmin i jak się to kształtuje 

cenowo. 
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Pracownik ds. wodociągów Skibi ński wyjaśnił, że Gmina Wysoka już od nas nie pobiera 
wody, ale Białośliwie pobiera nadal. Jeśli chodzi o kształtowanie się ceny jednostkowej 
wody, to trwają na ten temat rozmowy. Jednak stwierdził, że przepisów dotyczących 
sprzedaży hurtowej wody nie ma. 

Radna Pawlak  zapytała jakie jest procentowe zużycie wody przez Gminę Białośliwie 

Skibi ński  stwierdził, że robiliśmy rozpoznanie, ale sprawa jest bardzo trudna, nie do 
wszystkich źródeł odbioru mamy dostęp. Na te chwilę odbiorcy z Gminy Białośliwie płacą 
taka samą stawkę jak my. 

P.Ligenza  pracownik ds. dróg publicznych udzielając odpowiedzi radnemu Klesie 
powiedział, że w  planie jest kontynuacja przebudowy tego przepustu, ale na ten moment 
nie dysponujemy siłą roboczą, ale wiemy, ze to musi być wykonane. 
 
Ad.4. 
Przewodnicz ąca Rady D.Pawlak  informując o swych działaniach w okresie 
międzysesyjnym powiedziała, że uczestniczyła w co tygodniowych dyżurach w urzędzie , 
o uczestnictwie w obchodach rocznicy urodzin komandora Romanowskiego a także o 
wyjeździe grupy radnych do Górki Klasztornej na spotkanie samorządowców.  
 
Ad.5. 
Z uwagi na nieobecność na sesji Wójta Gminy Karola Jgodzińskiego Sekretarz Gminy  
Mirosława Góra  odczytała informacje przygotowane przez wójta. Wynikało z nich,  wójt 
podziękował wszystkim za zaangażowanie w przygotowanie i uczestnictwo w obchodach 
dni komandora Romanowskiego, za udział strażaków  w dniach skupienia w Górce 
Klasztornej, a także wszystkim organizatorom i uczestnikom „Polska biega” w miasteczku 
Krajeńskim.  
Następnie Skibi ński poinformował o konieczności zapłaty 18 tys. zł kary za 
niedoczyszczenie ścieków i ich zrzut do środowiska. Jest możliwość jest odroczenia, ale 
nie mamy takiej pewności. Sytuacja się taka, ponieważ mamy więcej ścieków 
dowożonych niż z kanalizacji, czyli odwrotnie niż powinno być. Taka sytuacja jest 
niedopuszczalna, chociaż nasza oczyszczalnia pracuje bardzo dobrze jak na te warunki. 
Dalej kontynuując sekretarz przekazała, że wójt uczestniczył w posiedzeniu Sejmiku 
Wojewódzkim, gdzie Dolinę Noteci wpisano na listę Światowego Dziedzictwa 
Narodowego. Uczestniczył także w spotkaniu w Margoninie, gdzie miał okazję przyjrzeć 
się z bliska pracy wiatraków. 
 
Odpowiadając na wnioski z ostatniej sesji sekretarz powiedziała: 
- godziny urzędowania Urzędu Gminy – po głębokiej analizie przepisów stwierdzono, że 
istnieje możliwość zmiany godzin urzędowania od godz.10.00 do 18.00 w każdy 
poniedziałek. 
- przycięcie gałęzi alei owocowych- P.Ligenza  powiedział, że teoretycznie nie ma 
problemu, ale ta aleja jest już wydzierżawiona i musielibyśmy mieć na to zgodę 
dzierżawcy 
- ustawienie pojemników na szkło i plastik w Wolsku- Urząd Gminy wystąpił do firmy 
„Altvater” o wystawienie takich pojemników 
-  w sprawie zagrożenia ze strony  psów- czyta wyjaśnienie przygotowane przez 
pracownika merytorycznego 
 
Wnioski z Komisji: 
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- usuniecie wody i osuszenie działki w Grabównie przy LGD – P.Ligenza  powiedział, że 
teren jest niekorzystny, zbiera wodę z okolic, bo rowy wymagają przebudowy. Są to nie 
małe koszty i należałoby się zastanowić nad lepszym rozwiązaniem 
- ścieżka w Miasteczku będzie wykoszona- dziury w drodze do Białośliwia – P.Ligenza  
powiedział, ze droga była łatają i to są dziury powstałe już po naprawie, ale latają teraz 
na nowo od strony Grabionnej, więc niebawem dojdą do Brzostowa 
- sprawa wykorzystania środków z funduszu sołeckiego na budowę drogi do Kocewa- 
P.Ligenza  poinformował, że procedura już ruszyła mamy wyłonionego wykonawcę i 
prace już rozpoczęto. Wszystkie zadania z tego funduszu do końca czerwca mają być 
wykonane, podobnie jak we wszystkich wsiach. 
 
Radny Banasik  stwierdził, że dziury w drodze były lepione, ale dziurę na drodze przy 
skrzyżowaniu w Brzostowie pominięto. 
 
Sekretarz przedstawiła zarządzenia Wójta wydane w okresie międzysesyjnym. 

Następnie członek Zarządu Powiatu B.Mikita  złożył wszystkim  życzenia z okazji 
Dwudziestolecia Samorządu oraz wszystkim paniom życzenia z okazji Dnia Matki. 
 
Ad.7. 
Przedstawiając projekt uchwały w sprawie zmian  w „ Planie Odnowy Miejscowości 
Miasteczko Krajeńskie na lata 2009-2016” sekretarz  wyjaśniła, że nastąpiła zmiana 
pewnych zapisów w rozporządzeniu, z gruntu nieistotnych dla naszego projektu, jednak 
koniecznych w podstawie prawnej tego dokumentu.  

Radni Klesa i Rozental opuścili salę obrad. 

Przewodnicz ąca Rady D.Pawlak  odczytała projekt uchwały. 

Głosowanie:  11 głosów „za” na 11 obecnych na sali radnych 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/189/2010 w sprawie zmian w Planie Odnowy 
Miejscowości Miasteczko Krajeńskie na lata 2009-2016, zatwierdzonego uchwałą Nr 
XXXIII/163/2009 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 
 
Ad.8. 

Radni Klesa i Rozental weszli na salę obrad. 

Skarbnik Gminy E. Jendrzejek   przedstawiła zarządzenie Wójta Gminy Miasteczko 
Krajeńskie w sprawie dokonania zmian w budżecie oraz uchwałę w sprawie zmian w 
budżecie na 2010 rok, zwracając szczególną uwagę na środki przeznaczone na 
zbliżające się wybory prezydenckie oraz zwrot podatku akcyzowego dla rolników i 
termomodernizację budynku Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Następnie 
przedstawiła zmiany jakie muszą być dokonane w ostatniej chwili w załącznikach do  
tego projektu tzn. musimy uregulować nałożoną na gminę karę za zrzut ścieków do 
środowiska za 2008 rok. 
Radni przyjęli te informacje ze zrozumieniem i nie wnieśli uwag. 
Radni Klesa, Rozental, Banasik – wyszli. 

Przewodnicz ąca Rady odczytała projekt uchwały 

Głosowanie:  10 głosów „za” na 10 obecnych na sali radnych 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/190/2010 w sprawie zmian w budżecie na 
2010 rok. Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

Ad.9. 

Skarbnik E. Jendrzejek  przedstawiła konieczność podjęcia  uchwały w sprawie 
zaciągnięcia w roku 2010 kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego 
deficytu budżetowego oraz konieczności przesunięcia terminów spłat tego kredytu i 
dostosowanie ich do możliwości płatniczych naszej Gminy.  
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Radny Klesa wrócił na salę obrad. 
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała projekt tej uchwały. 
 
Głosowanie:  11 głosów „za” na 11 obecnych na sali radnych 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/191/2010 w sprawie zaciągnięcia w roku 2010 
kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 protokołu. 
 
Ad.10. 
 
Skarbnik  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z budżetu 
państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007-2013.Ponieważ radni zostali zapoznani z tematem na komisjach, 
więc nie wnieśli uwag. 
 
Na salę obrad wszedł radny Rozental. 
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała projekt tej uchwały. 
 
Głosowanie:  12 głosów „za” na 12 obecnych na sali radnych 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/192/2010 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 
budżetu państwa na wyprzedzające finansowanie w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. Uchwała stanowi załącznik nr 4 protokołu. 
 
 
Ad.12 . Wolne wnioski: 
 
D.Pawlak - zapytała o termin przedstawienia projektu uchwały w sprawie regulaminu dla 
zasłużonych dla naszej Gminy. 
Sekretarz  odpowiedziała, że prawdopodobnie będzie w czerwcu gotowy. 
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